
Protokoll från schnauzerringens telefonmöte 2019-07-29  

 

Närvarande Jan, Karin, Ida, Lena. Frånvarande Sylvia, Anne, Anki, Maria, Ingela  

1. Jan hälsar alla välkomna och öppnar mötet. 

2. Till justerare valdes Lena.  

3. Dagordningen godkändes.  

4. RAS har skickats till SSPK. Styrelsen beslutar att Lena ska sammanställa synpunkter från oss i 

styrelsen om RAS och skicka till Carola, Karin och Margareta.  

Till uppfödarmötet i Stockholm Rotebro den 19/10 2019, har Jan fått i uppdrag att hitta en 

bok eller material om valpens viktuppgång. 

Carola har inte hittat någon förläsare till mötet. 

5. Jan har utkommit med ett nytt nummer av tidningen och ett kommer efter Ronden, sedan 

ett till jul. Jan kommer att fortsätta att göra tidningen tillsammans med hjälp av medlemmar i 

klubben och deras material, tills vi lyckas hitta en ny person till redaktör.  

6. Vår klubb logga kommer att vara samma bild som förut men med hur en schnauzer ser ut i 

dag. Klubben uppmanar medlemmarna att skicka in bilder på hundar som vi kan använda. 

Bilderna måste kunna vektoriseras.  

7. Ekonomi:  Plusgirokonto 70.300kr Sparkontokonto 59.000kr. 5 medlemmar mer men inga 

nya gåvomedlemskap. 

8. Ronden: 18 hundar anmälda. 

9. Sponsorer: Vi har är City Pet och Hundgott och inga nya inkommit. 

10. Vi bestämde att förlänga anmälan till Ronden. 

11. Jubileumsmiddagen: 8 st har anmält sig. Boel Niklasson och Carina Rapp Andersson har lovat 

att berätta lite om klubben och om hur vår ras förändrats under dom gångna 25 åren. 

12. Schnauzerlägret: Anki har fått in 6 hundar och 10 personer till lägret. 

13. Sylvia har ombetts att be medlemmarna i klubben om bilder till nästa års kalender. Kalender 

kommer kosta 150kr nästa år med. 

14. Nästa möte 26/8 kl 19.00.  

15. Mötet avslutas och Jan tackar för mötet. 

 

 

Ordförande Jan Hockart      Sekreterare Karin Björklund  

 

 

Justerare Lena Lindberg  


